
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2014.  május  13-án
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Nagykátai Polgármesteri Hivatal 6-os bejárat emelet
(Nagykáta, Dózsa Gy. út 2.)

Jelen vannak:
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármester
Agonács Lászlóné, Angalét József, Gyüre Pál, 
Kiss Gábor, Magoss György, Marton László,
Németh László, Simon László
Karsainé Magyar Ildikó jegyző.

A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete.
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete.

Az ülésről távollétét nem jelezte: Botka Sándor képviselő.

Az ülésről távollétét jelezte: Kocsi János polgármester, Molnár István képviselő.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Köszönti  az  ülésen  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a
képviselő-testület  határozatképes,  a megválasztott  12 fő képviselő  közül 9 képviselő jelen
van. A kiadott napirendi pontokhoz várja a kérdéseket, észrevételeket. Amennyiben kérdés,
észrevétel nincs kéri, aki a kiadott napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

131/2014. (V.13.) számú képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Napirendi pontok:    1./ Rendeletalkotás igazgatási szünet elrendeléséről 
Előadó: alpolgármester

2./ A Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Kft. non-
     profittá tétele

Előadó: alpolgármester

3./ Nagykáta Székhelyő Közös Fenntartási Családsegítő és 
     Gyermekjóléti Szolgálati Társulásba tag delegálása

Előadó: alpolgármester

4./ Nagykátai Gyógy -és Strandfürdőbe tiszteletjegy vásárlása
Előadó: alpolgármester

5./ Brentwood Kft. ügye
Előadó: alpolgármester



6./ Egyebek

1./ Napirendi pont
Rendeletalkotás igazgatási szünet elrendeléséről  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú
melléklete.)

Dr. Salibáné dr.  Pap Terézia: Elmondja,  hogy Nagykáta  Város  Önkormányzata  minden
évben él a közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény által biztosított lehetőséggel, a rendes
szabadság kiadására igazgatási szünetet rendel el. A közszférában dolgozó munkatársaknak is
nagyon  fontos,  hogy  előre  tudják  ütemezni  szabadságukat  és  sokszor  a  rendkívüli
munkamennyiség  miatt  csak  ilyenkor  van  lehetőség  a  rendes  szabadság  kiadására.  Az
igazgatási  szünet  2014.  július  21-től  augusztus  3-ig,  valamint  2014.  december  22-től
december 31-ig terjedő időszakban kerül elrendelésre.  Megadja a szót Agonács Lászlónének,
a Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság elnökének ismertesse a bizottságok álláspontját.

Agonács Lászlóné: A igazgatási szünet elrendeléséről szóló rendelet-tervezetet a bizottságok
összevont ülésen tárgyalták. A Pénzügyi Bizottság határozatképtelen volt, a Jogi, Művelődési
és Közoktatási Bizottság és a Településfejlesztési és Szociális Bizottság a rendelet-tervezetet
elfogadásra javasolja.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a
rendelet-tervezetet kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 9 igennel, nem szavazat, tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:

9/2014. (V.15-.) rendelet

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megalkotta  a  9/2014.  (V.13.)
önkormányzati rendeletét a Nagykátai Polgármesteri Hivatalban 2014. évi igazgatási szünet
elrendeléséről, mely az eredeti  jegyzőkönyv mellékletét képezi.

2./ Napirendi pont
A Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Kft. non-profittá tétele (Az előterjesztés a
jegyzőkönyv 4. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Elmondja,  hogy  a  Nagykátai  Gyógyfürdő  és  Egyéb
Szolgáltató  Kft.  non-profittá  alakításával  az  önkormányzat  törvényi  kötelezettségnek  tesz
eleget.  Az  elmúlt  testületi  ülésen  a  napirendi  pontok  közül  levételre  került  a  Nagykátai
Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Kft. non-profittá alakítása. Akik megtisztelték a bizottsági
ülést részvételükkel, úgy a múlt, mint a jelen bizottsági üléseket, azoknak volt lehetőségük a
napirendi pontról többet megtudni. Megadja a szót Agonács Lászlónénak, a Jogi, Művelődési
és Közoktatási Bizottság elnökének ismertesse a bizottságok álláspontját.

Agonács Lászlóné: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták, mivel jogszabály írja elő a
Kft.  átalakítását  2014.  július  1-jei  határidővel  és  már  nincs  idő  az  átalakítás  más  módon
történő  megvalósításához,  ezért  a  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  és  a
Településfejlesztési és Szociális Bizottság elfogadásra javasolja a Nagykátai Gyógyfürdő és
Egyéb Szolgáltató Kft. nonprofit gazdasági társasággá történő átalakítását.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz.

2



Simon László:  Kérdése,  hogy  mi  az,  ami  változott  az  előző  képviselő-testületi  üléshez
képest, ami miatt, akkor levették a napirendről és most újból a képviselő-testület elé kerül?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Úgy tudja, hogy az elmúlt  testületi ülés előtt a képviselő-
testület tagjainak egy része úgy érezte nincs birtokában azoknak az információknak, amelyek
szükségesek  a  döntés  meghozatalához,  mint  például:  miért  szükséges  a  Kft.  átalakítása,
hogyan mehet az átalakítás végbe és milyen körülmények között, lehet-e profitja a nonprofit
gazdasági  társaságnak.  Sajnálja,  hogy éppen azok,  akik  kezdeményezték  a  napirendi  pont
további tárgyalását nincsenek jelen a mai képviselő-testületi ülésen. Azért is vezette fel így a
napirendi pontot, mert lehetséges lett volna teljeskörűbben tájékozódni a Kft. vezetőjétől is,
nemcsak itt  a bizottsági  ülésen.  Úgy gondolja,  hogy a mai  bizottsági  ülésen elhangzottak
egyértelműek és kielégítők voltak a megszerezhető tudás tekintetében. Az érdekes az, hogy az
elmúlt képviselő-testületi ülést megelőzően is a bizottságok tárgyalták a napirendi pontot és
döntöttek  is  a  kérdésben.  Persze  mindig  felmerülhet  új  információ,  amely  érdekli,  vagy
érintheti a képviselő-testületet.

Simon László: Mi az?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Nem tudja megmondani mások helyett.

Simon László: Agonács Lászlóné bizottsági elnöktől kérdezi,  hogy mi változott  az elmúlt
ülés óta.

Agonács  Lászlóné: A képviselő-testület  egy része  még  szeretett  volna  tovább beszélni  a
napirendi  pontról.  Beszéltek  is  róla  és  úgy  gondolja,  hogy  új  információk  nem  igazán
merültek fel a napirendi ponttal kapcsolatban, tehát ugyanaz a bizottsági döntés született, mint
az előző képviselő-testületi ülés előtt megtartott bizottsági ülésen.  Simon képviselőtársa volt
azon a bizottsági ülésen?

Simon László: Nem volt, ezért tette fel a kérdést.

Agonács Lászlóné: Új információ nem került be az anyagba, tehát ugyanazt a döntés hozták a
bizottságok, hogy javasolják a Kft. átalakítását, de valamilyen oknál fogva kisebb aggályok
merültek fel egyes képviselőkben.

Simon László: Lehet tudni, hogy mik voltak ezek az aggályok?

Agonács Lászlóné: Pontosan azok a kérdések merültek fel, melyeket Simon képviselőtársa is
feltett a bizottsági ülésen, hogyha az egész Kft. nonprofittá alakul, akkor gondot jelent-e majd
ez a Kft. vagyonának a tekintetében.

Katona Éva: Jelen volt az elmúlt bizottsági ülésen, ahol nem merült fel probléma a napirendi
ponttal kapcsolatban. Az elnök asszony által említett hasonló kérdésekről beszélgettek, majd a
képviselő-testületi ülésen levételre került a napirendi pont.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a
Nagykátai  Gyógyfürdő  és  Egyéb  Szolgáltató  Kft.  nonprofit  gazdasági  társasággá  történő
átalakítását kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:
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132/2014. (V.13.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb
Szolgáltató  Korlátolt  Felelősségű  Társaság (székhelye:  2760  Nagykáta,  Temető  utca  24.,
cégjegyzékszáma:  13-09-121108,  adószáma:  14366688-2-13)  üzletrészei  100%-ának
kizárólagos  tulajdonosa  elhatározza  a  Nagykátai  Gyógyfürdő  és  Egyéb  Szolgáltató  Kft.
nonprofit gazdasági társasággá történő átalakítását.

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felhatalmazza  az alpolgármestert  és a
Nagykátai  Gyógyfürdő  és  Egyéb  Szolgáltató  Kft.  ügyvezetőjét,  hogy  a  szükséges
intézkedéseket megtegyék és a szükséges cégiratokat, egyéb okiratokat aláírják. 

Határidő: 2014. július 1.
Felelős: alpolgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Kft. ügyvezetője

3./ Napirendi pont
Nagykáta  Székhelyű  Közös  Fenntartási  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálati
Társulásba tag delegálása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.)

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Elmondja,  hogy  polgármester  úr  távolléte  miatt  vált
szükségessé, hogy az önkormányzat részéről tagot delegáljanak a társulási tanácsba. Megadja
a  szót  Agonács  Lászlónénak,  a  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  elnökének
ismertesse a bizottságok álláspontját.

Agonács Lászlóné: Bizottsági ülésen alpolgármester asszony delegálásán kívül más javaslat
nem merült fel, ezért a Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság és a Településfejlesztési és
Szociális  Bizottság Dr. Salibáné dr. Pap Terézia  alpolgármester asszony társulási  tanácsba
történő delegálását elfogadásra javasolja.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a
személyének társulási tanácsba történő delegálását kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

133/2014. (V.13.) számú képviselő-testületi
határozat
            
Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Nagykáta  Székhelyű  Közös
Fenntartású  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálati  Társulás  Társulási  Tanácsába  Dr.
Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármestert delegálja. 

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester
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4./ Napirendi pont
Nagykátai Gyógy -és Strandfürdőbe tiszteletjegy vásárlása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv
6. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Nem új dolog, hogy az önkormányzat tiszteletjegyet bocsát ki
a  Nagykátai  Gyógy-  és  Strandfürdő  látogatására.   Ez  már  a  strandfürdő  megnyitásától
gyakorlattá  vált,  hiszen  1998-tól  kezdődött  meg  a  tiszteletjegyek  kibocsátása,  amelyekkel
azokat  a  személyeket  jutalmazták,  akik  a  város  fejlesztéséért  példaértékű  tevékenységet
végeztek. Úgy gondolja, hogy a képviselő-testület minden egyes tagja ezt teszi, ki nagyobb, ki
csekélyebb hatékonysággal, de minden képviselő kell,  hogy kapjon a tiszteletjegyből,  mert
igen komoly feladatot végeztek az elmúlt négy évben. Sokszor ülésezett a képviselő-testület a
munkaterven kívül is, azon fáradozott minden képviselő, hogy a várost hogyan lehet jobban és
hatékonyabban működtetni. Minden képviselőtársának megköszöni eddigi munkáját. Megadja
a  szót  Agonács  Lászlónénak,  a  Jogi,  Művelődési  és  Közoktatási  Bizottság  elnökének
ismertesse a bizottságok álláspontját.

Agonács Lászlóné: A bizottságok tárgyalták a tiszteletjegy vásárlását, felmerült más javaslat
is, de a Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett,
a Településfejlesztési és Szociális Bizottság egyhangúlag a tiszteletjegy vásárlását javasolja
elfogadásra a képviselő-testületnek.

Németh  László: Bizottsági  ülésen  elhangzott  egy  vélemény,  melyet  azzal  szeretne
kiegészíteni,  hogy más  városokban  külön  státusz  a  város  marketing,  véleménye  szerint  a
tiszteletjegy  a  városmarketing  részét  képezheti.  Javasolja  elfogadásra  a  tiszteletjegy
vásárlását.

Simon László: Kérdése, hogy a képviselők hány darab tiszteletjegyet kapnak?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Úgy gondolja, hogy ez is a képviselő-testület döntése kell,
hogy legyen: Véleménye szerint ugyanannyi tiszteletjegyet kapnának, mint az előző években,
20 darabot, de a képviselő-testület ettől eltérő döntést is hozhat.

Simon László: Elfogadja a tiszteletjegyeket, és mint az előző években karitatív célokra fogja
felajánlani, ahogy Kiss Gábor és más képviselőtársa is.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Minden  képviselőtársa  eldöntheti,  hogy  milyen  célokra
használja fel a tiszteletjegyeket. Sorszámozott tiszteletjegyek kerülnek kibocsátásra, nyomon
lehet  követni  a  sorsukat.  Úgy  gondolja,  hogy  az  a  képviselő,  aki  nem  ajánlja  fel  a
tiszteletjegyeket, hanem azokat maga használja fel, az is helyénvaló. Amennyiben más kérdés,
észrevétel nincs ismerteti a határozati javaslatot. „Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testülete  500  darab  sorszámozott  Tiszteletjegyet  vásárol  a  Nagykátai  Gyógy-  és
Strandfürdőbe. A tiszteletjegy felhasználási ideje: 2014. december 31.
A tiszteletjegy árára és a munkáltatói járulékok megfizetésére 1.058.190 Forintot biztosít a
2014.  évi  költségvetése  általános  tartaléka  terhére.  Kéri  aki  a  határozati  javaslatban
foglaltakkal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:
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134/2014. (V.13.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 500 darab sorszámozott Tiszteletjegyet
vásárol  a  Nagykátai  Gyógy-  és  Strandfürdőbe.  A  tiszteletjegy  felhasználási  ideje:  2014.
december 31.
A  tiszteletjegy árára  és a munkáltatói járulékok megfizetésére 1.058.190 Forintot biztosít a
2014. évi költségvetése általános tartaléka terhére.
 
Felhatalmazza az alpolgármestert a szükséges intézkedés megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Megadja a szót, amennyiben képviselőtársainak az egyebek
napirendi pontban kérdésük, észrevételük van. A Brentwood Kft. ügyének tárgyalására zárt
ülés  elrendelését  javasolja,  melyről  a  képviselő-testület  határozattal  dönt.  Megadja  a  szót
Magyar Lászlónénak, a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Kft. ügyvezetőjének.

Magyar Lászlóné: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a mai napon a Kft-nél ellenőrzést
végzett az  Országos  Hulladékgazdálkodási  Ügynökség  az  OHU-IFPR-2013-001  azonosító
számú pályázattal kapcsolatban. Az ellenőrzés során mindent rendben találtak, így hamarosan
a pályázati összeg kifizetése is meg fog történni, valamint szét lehet osztani a hulladékgyűjtő
edényeket  is.  Kéri  a  képviselő-testületet,  hogy  dolgozza  ki  a  hulladékgyűjtő  edények
elosztásának szempontjait. 

Dr.  Salibáni  dr.  Pap  Terézia: Köszöni  az  ügyvezetőnek  a  tájékoztatást.  Tájékoztatja
képviselőtársait,  hogy  május  14-én  16  órakor  a  polgármesteri  hivataltól  indulnak  a
szennyvízcsatorna beruházással érintett utcák bejárására, melyre minden képviselőtársát vár.
A bejáráson részt vesz Kovács Norbert projektigazgató, a kivitelező képviselője és a projekt
műszaki ellenőre is. Simon László képviselőtársának adja meg a szót.

Simon László: A piaccsarnok építési munkálatai hol tartanak, a terveknek megfelelően, vagy
vannak problémák?

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Problémák  nincsenek.  A  kivitelezővel  megtörtént  a
vállalkozói  szerződés  módosítása,  mely  szerint  június  15-ig  kell  piaccsarnok  kivitelezését
befejezni, a kivitelezővel és a műszaki ellenőrrel a kiviteli tervek egyeztetése zajlik. 

Simon László: El fog készülni a csarnok határidőre?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Igen, el fog készülni. Amennyiben más kérdés, észrevétel
nincs, javasolja, hogy a Brentwood Kft. ügyének tárgyalása zárt ülésen történjen. Kéri aki
elfogadja a javaslatot kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  9  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

135/2014. (V.13.) számú képviselő-testületi
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határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Brentwood  Kft.  ügyét  napirendi
pontokat zárt ülésen kívánja tárgyalni.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Minden jelenlévőnek megköszöni a részvételt és a további
napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendel el. 

-Kmf-

Karsainé Magyar Ildikó      Dr. Salibáné dr. Pap Terézia
   jegyző                   alpolgármester
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